
„BEZ DOSTĘPU 
DO CZYNNIKA 

KRZEPNIĘCIA, NIE 
BYŁBYM W STANIE 

UKOŃCZYĆ STUDIÓW 
PRAWA ANI PRACOWAĆ 

W ZAWODZIE. 
WCZEŚNIEJ MIAŁEM 

USZKODZONE 
STAWY KOLANOWE 

I CHODZENIE 
BYŁO DLA MNIE 

PROBLEMEM. JEDNAK 
DZIĘKI CZYNNIKOWI 

MOGĘ PROWADZIĆ 
NORMALNE ŻYCIE.”

Antony, żyje z hemofilią

Dawcy osocza ratują życie.
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